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 Protokół z obrad 

XXXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo odbytej w dniu  

23 marca 2022 roku o godzinie 14.00 w Sali OSP w Miedzichowie. 

 

Otwarcia sesji o godz. 14.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz 

Kolecki, który powitał wszystkich zaproszonych gości, sołtysów oraz radnych w/g listy 

obecności  (listy stanowią załącznik do protokołu, lista obecności wygenerowana z systemu 

DSSS Vote stanowi załącznik nr 1 i 2. Na ogólną liczbę 15 radnych na sesji obecnych było 

13 radnych, wobec czego Rada może podejmować prawomocne uchwały.  

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przez Radę przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za” 

bez odczytania (załącznik nr 3).  

 

Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, który przedstawia się 

następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe (otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie 

protokołu z obrad poprzedniej sesji). 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej, a zwłaszcza z wykonywania uchwał 

rady. 

4. Stan porządku publicznego, bezpieczeństwa obywateli oraz ochrona p-poż. 

5. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie ustalenia ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych. 

6. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przyjęcia „Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie 

Miedzichowo na lata 2022-2024”. 

7. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyznaczenia miejsc handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz regulaminu określającego 

zasady handlu w wyznaczonych miejscach. 

8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miedzichowo. 

9.  Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Miedzichowo na 2022 rok. 

10. Bieżące sprawy Rady. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Odpowiedzi na interpelacje. 

13. Zakończenie. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z Radnych albo Pan Wójt ma inne propozycje, jeżeli chodzi 

o proponowany na dzisiaj porządek obrad. 

W związkiem z brakiem uwag do dzisiejszego porządku obrad Przewodniczący przystąpił do 

jego realizacji. 
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Ad.2 porządku obrad: Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Pan Tadeusz Kolecki: poinformował, że do biura rady nie wpłynęła 

żadna interpelacja ani zapytanie, spytał czy ktoś na sesji chce złożyć takową. Z uwagi na ich 

brak przystąpił do realizacji punktu następnego. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej, a zwłaszcza z wykonywania 

uchwał rady. 

Przewodniczący poprosił Wójta Gminy Miedzichowo Pana Stanisława Piechotę o 

przedstawienie informacji. 

Wójt powyższe informacje przedstawił w formie multimedialnej, natomiast forma papierowa 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Dodatkowe informacje przekazane przez Wójta: 

 

- informacja o spotkaniu z Panem Kamilem Kańdułą, który projektuje sieć światłowodową i 

będzie światłowód w Bolewicku, będzie światłowód w kierunku Zachodzka, będzie w 

kierunku Miedzichowa i od Miedzichowa do Toczenia oraz w Bolewicach ulica Wiśniowa, 

jest zapewnienie, że w tym roku powinna być zakończona ta inwestycja. Pan radny Kazimierz 

Kowalczyk inicjował te spotkania związane z pociągnięciem linii światłowodowej w kierunku 

Starego Folwarku. I takowa szansa jest olbrzymia w momencie, kiedy pojawi się ścieżka 

pieszo rowerowa i pojawi się ten kanał technologiczny i wtedy położenie światłowodu, 

doprowadzenie będzie zdecydowanie łatwiejsze, szybsze. Musimy na ten moment jeszcze 

poczekać, ale niezależnie od tego będziemy jako urząd zgłaszać poszczególne domy, numery 

posesji, żeby uwzględniali w dalszych pracach projektowych, kiedy będą pozyskiwali środki 

na budowę tej sieci światłowodowej. 
 

- Krótkie wyjaśnienie, bo w projekcie budżetu pojawiło się zagospodarowanie skweru nad 

zbiornikiem w Miedzichowie, ponieważ kilka takich projektów złożyliśmy - Błękitne 

Inicjatywy Wielkopolski i to jest dofinansowanie, które już otrzymaliśmy na Bolewice, 

powstał plac zabaw z wikliny, ale w Miedzichowie ten skwer to centrum, które jest tam, gdzie 

jest zatoczka autobusowa, chcemy, żeby był odpowiednio zagospodarowany. Tam ma się 

pojawić nawet małe przejście z ławeczkami, żeby można było usiąść. Nowy przystanek 

autobusowy, nawiązujący do tej ścieżki edukacyjnej. No i nie ukrywam, że byśmy planowali 

to, żeby udało się zrealizować chociaż w połowie tą ścieżkę aż do zakola, ostatni przystanek 

naszej ścieżki edukacyjnej to jest no około czterystu metrów. Jest to dość spory kawałeczek, 

ale w tej kwocie pojawiły się też działania geodezyjne i notarialne, bo chcielibyśmy 

troszeczkę odsunąć się od linii brzegowej, bo ominiemy pewne działania administracyjne, 

rozmawiam z właścicielami już tych nieruchomości, żeby za przysłowiową złotówkę 

przekazać na rzecz gminy te dwa metry działki przy samym zbiorniku. Jeżeli takowe zgody 

bym uzyskał, to te działania związane z notariuszem, geodetą by zostały poczynione. No i 

dalsze działania związane z zagospodarowaniem tego zbiornika, ponieważ powstałby 

fantastyczny kompleks sportowo-rekreacyjno-spacerowy, gdzie można wypoczywać i 

świetnie spędzać czas. 
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Ad. 4. Stan porządku publicznego, bezpieczeństwa obywateli oraz ochrona p-poż. 

Jako pierwszy zabrał głos Kierownik Posterunku Policji w Miedzichowie asp. sztab. Adam 

Flens i przedstawił w formie multimedialnej analizę stanu bezpieczeństwa na terenie działania 

Posterunku Policji w Miedzichowie za rok 2021 (forma papierowa stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu). 

 

Następnie odnośnie ochrony p-poż głos zabrał Prezes Zarządu Oddziału Gminnego ZOSP RP 

Pan Zbigniew Oses. 

W formie multimedialnej przedstawione zostało funkcjonowanie Ochotniczych Straży 

Pożarnych gminy Miedzichowo w 2021 r. oraz wykonane remonty strażnic i plany na 2022 

rok.  

Ochrona przeciwpożarowa w formie papierowej stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie ustalenia ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych. 

 

Przewodniczący T. Kolecki powiedział, że projekt tej uchwały był szeroko omawiany na 

wspólnym posiedzeniu komisji, były różne propozycje, ale ostatecznie proponowany projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Przeczytał paragraf pierwszy projektu uchwały. 

 

Radny R. Stasiak – powiedział, że na posiedzeniu komisji zwrócił uwagę, że 20 zł/h wyjazdu 

na akcje, to jest za mało i on proponował 30 zł/h. 

 

Radny R. Poturnicki – powiedział, że zaakceptowali stawki przedstawione w projekcie 

uchwały, ale obiecują wszystkim strażakom, że nad tematem pochylą się jeszcze raz na jesień, 

przed uchwaleniem nowego budżetu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Radny P. Tramowski 

poinformował, że projekt uchwały dotyczący ekwiwalentu dla OSP jak i pozostałe uchwały 

procedowane na posiedzeniu komisji zostały zaopiniowane pozytywnie. 

 

W związkiem z brakiem dalszych pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego 

uchwała została podjęta 12 głosami „za” przy jednym głosie „przeciw” i zarejestrowana pod 

Nr XXXI/284/2022 – załącznik nr 4. 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przyjęcia „Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania 

Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Miedzichowo na lata 2022-

2024”. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Pełnomocnika Wójta ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Panią Joannę Agaciak. 
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8 grudnia zeszłego roku został taki program już przyjęty, ale w międzyczasie zmieniły się 

przepisy i 17 grudnia wprowadzono zapis, który mówi o tym, że wszystkie gminy mają mieć 

jeden spójny wspólny program przeciwdziałania uzależnieniom alkoholowym i narkomanii 

oraz ma być rozszerzony o uzależnienia behawioralne, dlatego musieliśmy zlecić diagnozę 

tych uzależnień behawioralnych, wyniki diagnozy otrzymaliście Państwo w formie kserokopii 

dzisiaj. Również ustawodawca wprowadził taką możliwość, że taki problem program może 

być uchwalony teraz na okres do czterech lat. Dotychczas był on podejmowany corocznie. 

Program, który został uchwalony w grudniu zeszłego roku ma skróconą moc obowiązywania 

tylko do 31 marca tego roku, dlatego należy podjąć nowy program. 

 

Radny P. Tramowski – czy te wyniki diagnozy, które otrzymaliśmy dotyczą gminy 

Miedzichowo? 

 

Radny R. Stasiak – niepokojący jest fakt, że dzieci przesiadują ok 6 godzin dziennie przed 

komputerem. 

 

W związkiem z brakiem dalszych pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego 

uchwała została podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXXI/285/2022 – 

załącznik nr 5. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyznaczenia miejsc 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz regulaminu 

określającego zasady handlu w wyznaczonych miejscach. 

 

Przewodniczący poinformował, że paragrafie pierwszym taki punkt został wyznaczony w 

Bolewicach i zaakceptowany przez komisję. Przeczytał również uzasadnienie i zapytał, czy są 

jakieś pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

Radny R. Poturnicki – kto ma egzekwować ten Regulamin? Rozumiem, że policja i sanepid 

tak. 

 

Radny P. Tramowski – na tych targowiskach są pewne limity, mogą być sprzedawane w 

wersji przetworzonej np. sery, wędliny i rolnik ma prawo sprzedawać. 

 

Przewodniczący powiedział również, że na posiedzeniu Komisji Radca Prawny Urzędu to 

tłumaczyła, że zostaje skreślony paragraf 6 z Regulaminu poprzez autopoprawkę do projektu 

tej uchwały. 

 

Przewodniczący zapytał kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem autopoprawki do 

przedstawionego projektu uchwały i poprosił o podniesienie ręki do góry. 

 

Przewodniczący stwierdził, że autopoprawka została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Następnie przystąpił do głosowania nad projektem uchwały wraz z wprowadzoną 

autopoprawką, w wyniku którego uchwała została podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana 

pod Nr XXXI/286/2022 – załącznik nr 6. 
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Ad. 8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miedzichowo. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś: 

 

W proponowanej zmianie w Wieloletniej Prognozie Finansowej w związku z podjętym przez 

Wójta gminy Zarządzeniem 13/2022 z dnia 11 marca w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

oraz projektu zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, dokonujemy ogólnie zwiększenia 

dochodów jak już o kwotę 1.740.310,89 złotych. 

Budżet po tej zmianie po stronie dochodów zamknie się kwotą 27.624.183,89 złotych, w tym 

dochody bieżące ulegną zwiększeniu o kwotę 375.310,89 złotych i stanowić będą w budżecie 

kwotę 21.332.172,89 złotych. Dochody majątkowe uległy zwiększeniu o kwotę 1.365.000,00 

złotych i stanowią w budżecie 6.292.011,00 złotych, natomiast wydatki ulegną zwiększeniu 

ogólnie o kwotę 2.285.282,89 złotych i stanowić będą w budżecie kwotę 30.262.386,45 

złotych. Wydatki bieżące ulegną zwiększeniu o kwotę 465.282,89 złotych i stanowić w 

budżecie będą kwotę 21.327.346,56 złotych, natomiast wydatki majątkowe ulegną 

zwiększeniu o kwotę 1.820.000,00 złotych i będą stanowiły w budżecie kwotę 8.935.039,89 

złotych. Wprowadzono nowe zadanie majątkowe wykonanie przyłączy Błaki, Lewiczynek, w 

kwocie 45.000,00 złotych, zagospodarowanie terenu przy akwenie w Miedzichowie 

150.000,00 złotych i zakup nieruchomości Miedzichowo ulica Poznańska. W wyniku 

wprowadzonych zmian i akceptacją autopoprawki zwiększy się deficyt budżetu o kwotę  

544.972,00 złotych i który będzie stanowił kwotę 2.638.202,56 złotych, który planujemy 

sfinansować środkami z tytułu: przychodów JST niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym, to jest kwota 567.296,48 złotych oraz wolnych środków w kwocie 

2.070.906,08 złotych.  

Tak przedstawiają się zmiany w Wieloletniej Prognozy Finansowej wraz autopoprawką do 

zmiany budżetu. 

 

Radny R. Stasiak – pytanie dochodów majątkowych: zwiększa się od kwotę milion trzysta 

sześćdziesiąt pięć tysięcy i drugie wydatki wykonanie przyłączy w Błakach i Lewiczynku w 

kwocie czterdzieści i wydatki majątkowe zwiększające o kwotę, co to są te wydatki 

majątkowe, co to tak tutaj przyrosły, czy to są te same zarówno w dochodach, jak i 

wydatkach?  
 

Przewodniczący zapytał kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem autopoprawki do 

przedstawionego projektu uchwały i poprosił o podniesienie ręki do góry. 

 

Przewodniczący stwierdził, że autopoprawka została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Następnie przystąpił do głosowania nad projektem uchwały wraz z wprowadzoną 

autopoprawką, w wyniku którego uchwała została podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana 

pod Nr XXXI/287/2022 – załącznik nr 7. 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Miedzichowo na 2022 rok. 

 

Przewodniczący również poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś: 
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W przedstawionym Państwu projekcie zmiany budżetowej dokonuje się zwiększenia 

dochodów budżetu o kwotę 1.450.017,00 złotych, z tego: 

- w dziale Transport i łączność jest to kwota 1.125.000,00 są to środki pozyskane w ramach 

programu Polski Ład na realizację zadania: przebudowa dróg gminnych Miedzichowo, 

Łęczno-Toczeń, przeniesienie z zadania z drugiej transzy jako realizacja w jednej.  

W dziale 630 Turystyka dokonuje się zwiększenia dochodów o kwotę 2.000,00 złotych - są to 

środki z tytułu odszkodowania za wyrządzone szkody w mieniu.  

W dziale 750 dokonuje zwiększenia kwoty o 42.000,00 złotych, są to środki otrzymane w 

formie tak zwanych darowizn na funkcjonowanie Uniwersytetu Trzeciego Wieku - 2.000,00 

złotych, wpłaty za wykonanie przyłączy do wodociągu w miejscowości Błaki i Lewiczynek - 

kwota 40.000,00 złotych.  

W dziale 758 Różne rozliczenia dokonuje się zwiększenia dochodów o kwotę 13.724,00 

złotych, jest to zwiększona subwencja oświatowa dla gminy na realizację dodatkowych zajęć 

dla uczniów.  

Dział 851 Ochrona zdrowia dokonuje się zwiększenia planu dochodów o kwotę 

150,00 złotych - są to środki na organizację transportu do punktów szczepień przeciwko 

wirusowi SARS-CoV-2.  

W dziale 852 dokonujemy zwiększenia środków o kwotę 15.000,00 złotych - są to 

dobrowolne wpłaty na rzecz uchodźców.  

Dział 900 dokonujemy zwiększenia dochodów o kwotę 12.143,00 złotych - jest to dotacja z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na usuwanie odpadów 

z folii rolniczych, siatek, sznurka do owijania, balotów, opakowań po nawozach i typu Big 

Bag.  

W dziale 921 dokonujemy zwiększenia środków jako częściowa druga część promesy na 

realizację zadania, jakim jest przebudowa, rozbudowa świetlicy wiejskiej w Jabłonce.  

 

Po stronie wydatków natomiast dokonujemy zwiększenia o kwotę 1.494.989,00 złotych, te 

środki przeznaczone są, jak już wspomniałam na:  

W dziale 400 Wytwarzanie i zaopatrzenie w energię elektryczną, gaz i wodę kwota 45.000,00 

złotych na pokrycie kosztów wykonania przyłączy wodociągowych w Błakach i Lewiczynku, 

Dział 600 dokonuje się zwiększenia planu wydatków o kwotę 1.225.000,00 złotych, 

przeznaczając bieżące utrzymanie dróg gminnych - 100.000,00 złotych, przebudowa dróg 

gminnych Miedzichowo, Łęczno-Toczeń w kwocie 1.125.000,00 złotych.  

W dziale 630 Turystyka dokonuje się zwiększenia planu wydatków o kwotę 2.000,00 złotych, 

są to środki na naprawę szkody wyrządzonej w mieniu. 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa dokonuje się zwiększenia planu wydatków o kwotę 

7.000,00 złotych, są to koszty opracowania projektu rozbiórki budynku garażowo-

gospodarczego Miedzichowo ulica Poznańska 12 oraz wykonanie dokumentacji na budowę 

czterech garaży.  

W Oświacie i wychowaniu dokonujemy zwiększenia o kwotę 13.724,00 złotych 

przeznaczając na zorganizowanie dodatkowych zajęć specjalistycznych z zakresu pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej dla uczniów. 

W dziale 851 dokonuję zwiększenia planu wydatków o kwotę 150,00 złotych na koszty 

transportu osób niepełnosprawnych do punktów szczepień i w dziale 852 Pomoc społeczna 

zwiększa się plan wydatków o kwotę 15.000,00 złotych, są to środki na wydatki związane z 

pomocą dla uchodźców z Ukrainy zgodnie z darowiznami.  

W dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska dokonuje się zwiększenia planu 

wydatków o kwotę 150.000,00 złotych na realizację projektu zagospodarowanie terenu przy 

akwenie wodnym w Miedzichowie poprzez wykonanie skweru wraz z zielonym 

przystankiem. 
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W dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego dokonujemy zwiększenia wydatków 

na dotację dla Gminnej Biblioteki Publicznej.  

W dziale 926 Kultura fizyczna dokonuje się zwiększenia planu wydatków o 22.000,00 

złotych przeznaczając na realizację projektu utwardzenie terenu rekreacyjno-sportowego 

w Bolewicach.  

 

Chcielibyśmy tutaj wprowadzić, jeżeli Państwo wyrażą zgodę autopoprawkę na zadanie, 

jakim jest proponowany wykup nieruchomości położonej w Miedzichowie na ul. Poznańskiej. 

Po konsultacji możemy dzisiaj z budżetu na realizację tego zadania przeznaczyć około 

500.000,00 złotych. Jeżeli taka będzie Państwa wola, to chcielibyśmy to wprowadzić, żeby 

można przystąpić do negocjacji, jak i możemy przystąpić do przetargu jaki ma się odbyć 13 

maja. 

 

Tak się przedstawia proponowana zmiana budżetu na rok 2022. 

 

Przewodniczący powiedział, że wobec tego, najpierw musimy zadecydować, czy tą  

autopoprawkę popieramy i czy chcemy wykupu właśnie tej nieruchomości. Propozycja Wójta 

jest na razie do 500.000,00 złotych. 

 

Przewodniczący zapytał kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem autopoprawki do 

przedstawionego projektu uchwały i poprosił o podniesienie ręki do góry. 

 

Przewodniczący stwierdził, że autopoprawka została przyjęta 11 głosami „za” przy 2 

głosach „wstrzymuję się”. 

 

Skarbnik - z uwagi na to, tak jaką Państwo podjęli decyzję po stronie wydatków dokonamy 

zwiększenia kwoty, nie jak było w propozycji 1.494.989,00 złotych a 1.994.989,00 złotych, 

na pokrycie tych środków będzie to nadwyżka z roku 2021 po stronie przychodów 

zwiększona o tą kwotę. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały wraz z przyjętą autopoprawką, 

w wyniku którego uchwała została podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod  Nr 

XXXI/288/2022 – załącznik nr 8. 

 

Ad. 10. Bieżące sprawy rady. 

 

Przewodniczący przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych przez Radnych 

w terminie do 30 kwietnia 2022 roku. 

 

Następnie odczytał odpowiedź Wojewódzkiego Lekarza Weterynarii na stanowisko Rady 

przygotowane przez Radnego P. Tramowskiego w sprawie zniesienia strefy czerwonej ASF. 

 

 

Ad.11. Wolne wnioski i informacje. 

 

Radny R. Stasiak – 
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1. Budowa drogi na os. Leśnym w Bolewicach, kiedy będzie robiona? 

2. Sprawa lamp na skrzyżowaniu na os. Leśnym w Bolewicach, żeby te skrzyżowanie było 

oświetlone. 

3. Postulaty związane z bezpieczeństwem na dk 92. 

4. Czy w Bolewicach zostanie wprowadzone tzw. oszczędne oświetlenie? 

5. Czy droga leśna na Nowy Tomyśl zostanie przedłużona? 

6. Czy planuje się nowy samochód strażacki dla Bolewic? 

7. Jak się integrują ukraińskie dzieci w naszych szkołach? 

 

Radna G. Todwen – jeśli chodzi o integrację z dziećmi z Ukrainy, to się integrują, cały czas 

mają pomoc psychologiczno-pedagogiczną, cały czas mamy kontakt z rodzicami tych dzieci, 

dogadujemy się po rosyjsku. 

 

Radny K. Kowalczyk – kiedy pójdzie wodociągowanie do Szklarki? 

 

Radny R. Poturnicki – czy będzie zorganizowany odbiór azbestu na terenie gminy? 

Propozycja, aby zorganizować szkolenie dla strażaków z obsługi piły motorowej. 

 

Radna B. Matys – czy na ul. Sadowej w Bolewicach będzie postawione lustro o które 

prosiłam w imieniu mieszkańców na poprzedniej sesji? 

 

Radny P. Tramowski – co dalej w kwestii ścieżki rowerowej, czy droga Miedzichowo, 

Łęczno-Toczeń będzie zrealizowana w tym roku i co z inwestycją w Bolewicku? 

 

Ad.12. Odpowiedzi na interpelacje. 

 

Przewodniczący poinformował, że z uwagi na brak interpelacji przechodzi do realizacji 

punktu następnego porządku obrad. 

 

Ad.13. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady Pan T. Kolecki stwierdził, że wobec wyczerpania porządku obrad 

zamyka obrady XXXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo o godz. 15.50. 

 

Protokołowała: J. Agaciak 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

/-/ Tadeusz Kolecki  

 

 


